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Írásbeli kérdés

Dr. Kövér László úrnak,
az Országgyűlés elnökének

Helyben

Tisztelt Elnök Úr !

A Házszabály 91 . § bekezdése alapján kérdést kívánok intézni a nemzetpolitikáért felelős

tárca nélküli miniszterhez, mint a tárgyban illetékes kormánytaghoz

„Támogatta-e a Kormány a Rákóczi Szövetség felvidéki népszámlálási kampányát? ”

címmel .

A kérdésre írásbeli választ kérek !

Tisztelt Miniszter Úr!

Az összmagyarság egyik legfontosabb civil szervezete a Rákóczi Szövetség, amel y

1989-es megalakulása óta bebizonyította, hogy nemzetmentő tevékenysége kiemelkedő

jelentőségű . A Szövetség jelenleg Kárpát-medence szerte 13 000 taggal, és csaknem 300 hely i

szervezettel büszkélkedhet, amelyek színes programokat, rendezvényeket valósítanak meg a

határon túli magyarság, a határon átnyúló magyar-magyar kapcsolatok er ősítése és II . Rákócz i

Ferenc szellemi örökségének meg őrzése érdekében . 1998-ban a Fővárosi Bíróság a

Szövetséget kiemelten közhasznú szervezetté nyilvánította, ami egy nagy lépés volt munkáju k

megbecsülése iránt . Az elmúlt 21 évben Dr . Halzl József vezetésével a szervezet magyar

gyermekek ezreit táboroztatta, támogatásokkal segítették az iskolásokat, a Gloria Victi s

középiskolás vetélkedőt rangos eseményé tették, illetve magas színvonalú konferenciá k

szervezésében is kivették a részüket .

Szinte a Kárpát-medence összes országában népszámlálás lesz ebben az évben, és a z

első megmérettetés Szlovákiában lesz. A Rákóczi Szövetség Felvidéken a legerősebb, így ők

a népszámlálási kampányban sokat segítettek, hiszen tagjai és alapszervezetei behálózzák ezt



az elszakított régiót. Legutóbb a szlovák soviniszták támadták a Szövetséget, mivel a

kampány keretében versenyt hirdetett a települések számára, amely végén jutalmat kapnak a

magyar közösségek megőrzésében jeleskedő falvak, városok.

A Jobbik Magyarországért Mozgalom szerint a Rákóczi Szövetség az egyik

legmeghatározóbb nemzetmentő tevékenységet folytató Kárpát-medencei szervezet, amel y

most a népszámlálási kampányban is részt vesz, így mi, nemzeti radikálisok elvárjuk, hog y

állami segítséget is kapjon a Szövetség a kampány finanszírozására a magát nemzetinek valló

kormánytól .

Kérdezem ezért a Miniszter Urat :

Támogatta-e a Kormány a Rákóczi Szövetség felvidéki népszámlálási kampányát ?

Ha nem, akkor miért nem tette? ebben az esetben kívánja-e a Kormány ezt a munká t

utólag támogatni ?

Várom megtisztelő válaszát !

Budapest, 2011 . május 11 .

Szávay István

országgyűlési képviselő
Jobbik Magyarországért Mozgalom
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